
Zápis ze schůzky školního senátu a ekotýmu 3. 1. 2018 

- Prezence – je poznat, že co se aktuálně nepřipomene, jakoby neplatilo 

(pravidlo schůzek: první středa v měsíci), přišlo jen 7 členů. 

 

- Velká pochvala pro ty, kteří přišli – byli dobře připraveni a splnili úkol 

z minulé schůzky – návrh další ankety na školní web, nejvíce se nám líbil 

návrh Aničky Tesařové – téma Volný čas (Jaká je nabídka kulturního vyžití 

– málo, pestrá, využíváš?, podílíš se aktivně?...). Zodpovídá p. uč. 

Kužminská, domluví zpracování ankety s 2. stupněm (nikdo z 2. stupně 

přítomen nebyl). 

 

- Klárka Kočová zajistila přehled oblíbenosti obědů ve ŠJ – u p. uč. 

Zajíčkové, dodá. 

 

- Kontrola zápisů úklidu kolem školy – stále váznou zápisy (uklízeli x 

neuklízeli??). 4. A neuklízela v týdnu 11. 12. – 15. 12. 2017, vezme si 

proto na starost tento neúplný (a neobsazený týden). Zodpovídá Klára 

Kočová. 

 

- Jirkovské noviny splnily za nás jeden z úkolů – Jak ve městě nakládáme 

s odpady. V prosincových JN vyšel přehledný článek „Jak v Jirkově 

nakládáme s odpadem“ na str. 14 -15. 

 

Zapsala koordinátorka EVVO Jana Kužminská 

 


